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Vragen van het lid Rebel (PvdA) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht dat grote gemeenten de wietteelt willen reguleren (ingezonden 
18 november 2013). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Steden willen wietteelt reguleren» en «Tabel: standpunt 
gemeenten over wietteelt»?1 2 

Vraag 2
Erkent u dat uit genoemde berichten blijkt dat er onder een zeer forse 
meerderheid van de grote gemeenten draagvlak bestaat voor het op enigerlei 
wijze reguleren van wietteelt? Zo ja, heeft dit gevolgen voor uw beleid ten 
aanzien van wietteelt en welke gevolgen zijn dit dan? Zo nee, waarom erkent 
u dit niet? 

Vraag 3
Gaat u ook met de gemeenten overleg voeren die nu aangeven voorstander 
van gereguleerde wietteelt te zijn en met wie u nog niet in gesprek bent? Zo 
ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoeveel van de 26 genoemde gemeenten hebben een concreet plan voor het 
reguleren van wietteelt of het certificeren van bedrijven?

1 Nos Teletekst, 14 november 2013
2 Website NOS, 14 november 2013 (http://nos.nl/artikel/575055-tabel-standpunt-gemeenten-over-

wietteelt.html)
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